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Interpelacja

Dotyczy: zainstalowania odwietlenia przy ulicy Wqglowej

W imieniu Mieszkaic6w zglaszam proibq o zainstalowanie o(wietlenia przy ulicy Wqglowej tam gdzie

obecnie znajduje siq dworzec autobusowy. W tym miejscu zostalo udostqpnionych 5 stanowisk
przystankowych oraz centralna zatoka postojowa, kt6ra jest przeznaczona na post6j oczekujqcych na

kurs autobus6w.

Realizacja zadania zwiqkszy bezpieczeristwo Mieszkaricow w tym wtaSnie miejscu.

Z powaianiem
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